

## 音樂無界限 - 書寫題材

### 幼兒組 (3-4 歲):

中文書法 (毛筆)	音樂
中文書法 (硬筆)	音樂無界限
英文書法 (硬筆)	Music Without Boundaries

### 幼童組 (5-6 歲):

中文書法 (毛筆)	音樂
中文書法 (硬筆)	音樂的力量不可估量，讓我們都來熱愛音樂吧！
英文書法 (硬筆)	Music is the language of the spirit. It opens the secret of life bringing peace, abolishing strife. ——Kahlil Gibran

### 兒童組 (7-9 歲):

中文書法 (毛筆)	音樂無界限
中文書法 (硬筆)	音樂，是一種藝術。當高漲的情緒得不到宣洩的時候，聽聽音樂，一切煩惱就都煙消雲散了，而生活又變得美妙起來。
英文書法 (硬筆)	Music expresses feeling and thought, without language; it was below and before speech, and it is above and beyond all words. ——Robert G. Ingersoll

少年組（10-12 歲）：

中文書法（毛筆）	彈箏奮逸響，新聲妙入神
中文書法（硬筆）	音樂可以充當太多真善美的角色，在生活中它的作用也是不可或缺的。它是人類陶冶情操的良方，是文明傳播的階梯。讓音樂走進每個人的心靈，去領悟那最美的真諦，感受人間真情的律動！
英文書法（硬筆）	<p><b><u>A Friend Found In Music by Bryanna T. Perkins</u></b></p> <p>Music is the ocean That pulls me to the shore. Music is the rhythm That moves me to the core. Music is the therapy I need when I feel blue. Music lifts my spirits To make sure I pull through. The times when I'm most cheerful, It's clear music was there. Music is the needed friend When no one seems to care.</p>

青少年組（13-15 歲）：

中文書法（毛筆）	胡笳在何處，半夜起邊聲
中文書法（硬筆）	<p><b>《江城子·江景》蘇軾</b></p> <p>湖上與張先同賦，時聞彈箏 鳳凰山下雨初晴，水風清，晚霞明。 一朵芙蓉，開過尚盈盈。 何處飛來雙白鷺，如有意，慕娉婷。 忽聞江上弄哀箏，苦含情，遣誰聽！ 煙斂雲收，依約是湘靈。 欲待曲終尋問取，人不見，數峰青。</p>
英文書法（硬筆）	<p><b>The Melody by Elysia</b></p> <p>The heart beats in time with the sounds of drums The hand swaying to the violins chord Each note is remembered, thought about, and adored As every soul in the room joins to the music and hums</p> <p>Each sliver of sound buzzing in the brain The lyrics with a thought about meaning put together with the guitar as it's loud screaming The melody that returns to bring my life back again</p>

青年組（16-18 歲）：

中文書法（毛筆）	千載朱弦無此悲， 欲彈孤絕鬼神疑
中文書法（硬筆）	<p><b>《李憑箏篋引》李賀</b></p> <p>吳絲蜀桐張高秋，空山凝雲頽不流。 江娥啼竹素女愁，李憑中國彈箏篋。 昆山玉碎鳳凰叫，芙蓉泣露香蘭笑。 十二門前融冷光，二十三絲動紫皇。 女媧煉石補天處，石破天驚逗秋雨。 夢入神山教神嫗，老魚跳波瘦蛟舞。 吳質不眠倚桂樹，露腳斜飛濕寒兔。</p>
英文書法（硬筆）	<p><b><u>A Helping Musical by Sadwick</u></b></p> <p>A blank parchment is lifeless Until a pen creates a melody. A song is revered ageless Because of a sweet harmony.</p> <p>Musicians are the key to living Because they understand truth. It's not about taking but giving That makes us feel our youth.</p> <p>Take the sound of music, And change it into a life goal. Maybe you'll see the magic When you touch a child's soul.</p> <p>Music is the secret mystery That unlocks something within. No matter where in history, Music is where it begins.</p>

公開組（19 歲或以上）：

中文書法（毛筆）	饒君撥盡相思調，待聽梧桐葉落聲
中文書法（硬筆）	<p><b>《聽穎師彈琴》韓愈</b></p> <p>昵昵兒女語，恩怨相爾汝。 劃然變軒昂，勇士赴敵場。 浮雲柳絮無根蒂，天地闊遠隨飛揚。 喧啾百鳥群，忽見孤鳳皇。 躋攀分寸不可上，失勢一落千丈強。 嗟餘有兩耳，未省聽絲篁。 自聞穎師彈，起坐在一旁。 推手遽止之，濕衣淚滂滂。 穎乎爾誠能，無以冰炭置我腸！</p>
英文書法（硬筆）	<p><b>Love For The Music by Waldo Garcia</b></p> <p>The rhythm, and of course the beat. Moving side to side and dancing the floor. Feel the music flowing all through your feet. The beats so good, it makes you want some more. Get lost in the music, carried away. Feel the deep passion coming from your heart. Warm like the sun on the beach on mid day. It's been a part of my life from the start. Made from things happening in real life. If you listen closely there is a song. Some are love and some are blunt as a knife. I can listen to music all day long. Music's love or whatever it can be. Music's the life that is inside of me.</p>